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PROTOKÓŁ NR 18/2021 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 
Z DNIA 16.06.2021 R. W GODZ. 1201 -1229 

W ZDALNYM TRYBIE OBRADOWANIA 
 
Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia  przez Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Rozwoju Gospodarczego  w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa Powiatowego w Wałczu 
przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami następować będzie  
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość za pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
4. Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu Wałeckiego 

na lata 2011 – 2020, za 2020 r. – materiał sesyjny.  
5. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat bezpośrednich oraz 

ich wielkości.  
6. Informacja na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu 

Wałeckiego.  
7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu:  

a) zmieniającej uchwałę Nr XIX/157/2020 w sprawie wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych  
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2021 r. 

8. Sprawy bieżące. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 
Ad. pkt 2. 
Stwierdzenie quorum.  
Zgodnie ze sprawdzoną obecnością Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na stan  
9 członków Komisji, obecnych 8 - nieobecny radny Cezary Skrzypczak.  Wobec powyższego Komisja 
mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu*. 

Ad.pkt.4. 
Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu 
Wałeckiego na lata 2011 – 2020, za 2020 r. – materiał sesyjny.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  
- Poinformował Radnych, że to jest ostatni rok strategii, która została  zrealizowana zgodnie  
z planem, natomiast  obecnie jest przygotowywana nowa strategia. 
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Radny Janusz Różański – Członek Komisji  
- Zwrócił uwagę, iż w przedstawionej informacji nie ma żadnych wniosków oraz nie ma opinii Zarządu 
Powiatu. 
 
Radny Jerzy Goszczyński – Członek Komisji  
- Zapytał się Starosty czy jeżeli jest konstruowana nowa strategia czy z realizacji poprzedniej strategii 
wynikają jakieś wnioski, które do tej nowej strategii będzie można wprowadzić i czy jest coś takiego,  
co by rozświetliło pomysł na  następną strategią. 
 
Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  
- Poinformował, że w ramach prac nad nową strategią wymyślono hasło „Powiat Inteligentny”, 
oznajmił, ze chcą zrealizować zadania które będę ponad działania wewnętrzne, które będą wychodzić 
poza powiat. Przekazał ,że nowa strategia będzie się różniła od poprzedniej,  że będzie obejmowała 
wszystkie gminy. Będą stworzone takie zadania, które będą obejmować cały powiat. Tego nie było  
w poprzedniej strategii, że nie można się skupiać tylko nad sobą , że trzeba być otwartym na gminy,  
a gminy na powiat, działać wspólnie w partnerstwie. Najważniejsza jest współpraca, partnerstwo to 
jest też cel który został narzucony przez Instytucje Ministerialne, rządowe, czyli Ministerstwo 
Funduszu i Rozwoju Regionalnego a także przez UE i wtedy może opracować wspólny projekt, który 
będzie obejmował wszystkie gminy powiatu wałeckiego. Stwierdził, że z poprzedniej strategii wynika, 
że w powiecie komunikacja jest słaba, dlatego są pomyły nad mobilną aplikacja w powiecie, żeby  
z każdego zakątka powiatu mogły dojechać mieszkańcy np. do Wałcza do lekarza, szpitala, że nie musi 
jechać autobus 30- osobowy, a np. taksówka. Kolejnym punktem będą ścieżki rowerowe,  żeby 
wszystkie ścieżki w poszczególnych gminach połączyć do autostrad,  które są realizowane przez 
Samorząd Wojewódzki. Następnie kolejnym pomysłem to  informatyzacja 4,0 czyli chodzi o możliwość 
rozwoju w oświacie.  Te zadania miałoby na celu żeby młodzież z poszczególnych gmin nie uciekała  
do innych miejscowości jak Kalisz Pom. Piła, Człopa, Trzcianka. Powiązanie komunikacji również  
z kształceniem zawodowym, to już zostało rozpoczęte w  starej strategii z Kontraktu Samorządowego 
budowa Warsztatów. To zadanie miałoby być wkomponowane w przedsiębiorczość, jest pomysł żeby 
stworzyć klasy patronackie. W samych Hufcach Pracy jest 250 uczniów , a wiec stworzyć klasy 
patronackie gdzie jeden 2-3 zakłady firmy będą mogły taką klasę stworzyć ona będzie pod  ścisłym 
wąskim patronatem, żeby absolwent został w Wałczu , w tej firmie ale też żeby miła możliwość 
kształcenia się. Będzie to robione z . Poinformował ,że  Powiat włącza się do bardzo dużego projektu 
do, którego namawiane są gminy to jest do informatyzacji , to projekt z  dużymi firmami  jak Asseco, 
te firmy są bardzo mocno zainteresowane, aby wejść na rynek wałecki, a realizacja projektu będzie 
na bazie PWSZ, podsumowując powiedział, że chce,  aby to była nowoczesność.  
 
Radny Janusz Różański – Członek Komisji  
- Oznajmił, że ten tytuł czy nazwa strategii „Inteligentny Powiat” to trochę Radnego odpycha od tego. 
Stwierdził, że nowoczesny tak,  ale nie inteligentny bo trudno mówić o inteligencji, lepiej    
o nowoczesności. 
 
Radny Janusz Ciaś – Członek Komisji 
- Oznajmił , że to odnosi się do informatyzacji ten inteligentny powiat. 
 
Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  
- Przekazał, że jak zostało rzucone hasło Inteligentny Powiat, to eksperci z Polski podchwycili to ,  
a Powiat Wałecki jest pierwszym powiatem który w taki projekt wchodzi. 
 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu 
Wałeckiego na lata 2011 – 2020, za 2020 r.  
LICZBA OBECNYCH - 8 
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GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację.  
 

Ad.pkt.5.  
Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat bezpośrednich 
oraz ich wielkości.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu*.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że na ewentualne pytania co do przedstawionej informacji 
ARiMR odpowiedź zostanie przekazana pisemnie z Agencji.  
 

Radny Janusz Różański – Członek Komisji  
- Stwierdził, że obie informacji tj. Informacja ARiMR oraz informacja nt. linii kredytowych  
w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu Wałeckiego z ODR są lakoniczne i nie ma  
o czym dyskutować, że to wstyd, że takie informacje radni dostają.  
  

Radny Jerzy Goszczyński – Członek Komisji  
-  Oznajmił, że mimo tego że informacja jest lakoniczna to jest bardzo konkretna. Na podstawie tak 
przedstawionych danych można zadać konkretne pytania.  

Wobec braku głosów innych w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie Informacji Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat bezpośrednich oraz 
ich wielkości.  

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 6 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Tomasz Srebrzyński) 
GŁOSY PRZECIW – 2 (radni: Janusz Różański, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 
Ad.pkt.6.  
Informacja na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu 
Wałeckiego.  
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu*.  
 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie Informacji na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu 
Wałeckiego.  

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 6 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Tomasz Srebrzyński) 
GŁOSY PRZECIW – 2 (radni: Janusz Różański, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 
Ad. pkt. 7.  
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu:  

a) zmieniającej uchwałę Nr XIX/157/2020 w sprawie wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w 
razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2021 r. 
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Wobec braku  głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad.pkt.8.  

Sprawy bieżące. 

Radny Janusz Różański zapytał się Starosty Wałeckiego czy w ostatnich dniach były zachorowania na 
covid w powiecie oraz jak funkcjonuje powszechny punkt szczepień w Wałeckim Centrum Kultury. 
Starosta poinformował, że punkt szczepień funkcjonuje i aktualnie jest już 4 tyś szczepień wykonanych. 
Dodał, że zmienił się czas pracy punktu , obecnie 3 dni w tygodniu punkt jest nieczynny. Natomiast 
jeśli chodzi o zachorowania to przekazał, że to są pojedyncze przypadki.  
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym punkcie Przewodniczący Komisji  przeszedł do kolejnego. 

 

Ad. pkt. 9. 

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt. 10.  

Zakończenia posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku Przewodniczący 
Komisji o godz. 1229 zamknął posiedzenie Komisji. 
 
* Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Załączniki do wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego  
w Wałczu.  

 

Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu 
i Rozwoju Gospodarczego 

 
/-/ Andrzej Gostołek 

 
Protokołowała:  
Inspektor  
ds. obsługi Rady Powiatu 
/-/Kinga Kanduła 

 
 

 

 


